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TENSES 
 

 

 

 

PRESENT 

 

1. Simple Present 

2. Present Continuous 

3. Present Perfect 

4. Present Perfect Continuous 

 

 
 

PAST 

 

1. Simple Past 

2. Past Continuous 

3. Past Perfect 

4. Past Perfect Continuous 

*** Unreal Past 

 

 

 

 

FUTURE 

 

1. Future Simple 

2. Future Continuous 

3. Future Perfect 

4. Future Perfect Continuous 
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THE MOST IMPORTANT USE FOR EACH TENSE 

  

PAST 

 

 

 

1. SIMPLE PAST 
 

1. Χρησιμοποιείται για συνήθειες του παρελθόντος. 

2. Χρησιμοποιείται για μια πράξη που έγινε στο παρελθόν και γνωρίζουμε το 

πότε έγινε. 

3. Χρησιμοποιείται για πράξεις που έγιναν διαδοχικά στο παρελθόν. 

 

    Time expressions:  …ago (e.g. two days ago), in 1997, last (week, month,  

                                               year,…), when, last Monday  

 

 

2. PAST CONTINUOUS 
 

1. Χρησιμοποιείται για πράξεις που γίνονταν ταυτόχρονα στο παρελθόν. 

2. Χρησιμοποιείται για μια πράξη που εξελισσόταν στο παρελθόν και διακόπηκε 

από μια άλλη. (Η πράξη η οποία βρισκόταν σε εξέλιξη θα μπει σε χρόνο Past 

Continuous και εκείνη που διακόπηκε θα μπει σε Simple Past). 

 

     Time expressions:  while, when, as 

 

 

3. PAST PERFECT 
 

1. Χρησιμοποιείται για μια πράξη που έγινε πριν από μια άλλη στο παρελθόν. 

 

      Time expressions:  for, since, never, ever  

 

 

4. PAST PERFECT CONTINUOUS 
 

1. Χρησιμοποιείται για πράξεις που άρχισαν στο παρελθόν, συνεχίζονταν στο 

παρελθόν και ξέρουμε τη διάρκειά τους. 

2. Χρησιμοποιείται για να δηλώσει στο παρελθόν τα αποτελέσματα μιας πράξης 

που έγινε επίσης στο παρελθόν. 

 

Time expressions:  for, since 

 

 

 

 

 

 

 



 3 

UNREAL PAST 

 

1. Ο Unreal Past  μοιάζει στο σχηματισμό με τον Simple Past. Σχηματίζεται 

δηλαδή, για τα ομαλά ρήματα, με την προσθήκη της κατάληξης –ed στο τέλος 

του ρήματος, ενώ για τα ανώμαλα ρήματα είναι η 2η στήλη από τον πίνακα 

ανωμάλων ρημάτων.  

 

2. Ωστόσο, υπάρχει ένα και μοναδικό ρήμα στην κλίση του οποίου είναι 

εμφανής η αλλαγή στο σχηματισμό του χρόνου αυτού. Αυτό το ρήμα είναι το 

to be και κλίνεται όπως βλέπετε παρακάτω: 

 

AFFIRMATIVE NEGATIVE INTERROGATIVE   

       

      I were I weren’t Were I? 

     You were You weren’t Were you? 

     He were He weren’t Were he? 

     She were She weren’t  Were she? 

     It were It weren’t Were it? 

 

    We were We weren’t Were we? 

    You were You weren’t Were you? 

    They were They weren’t Were they? 

 

3. Η μεγάλη διαφορά του Unreal Past με τον Simple Past είναι στη χρήση. Ο  

      Unreal Past χρησιμοποιείται για να εκφράσει το φανταστικό – το    

      απραγματοποίητο στο ΠΑΡΟΝ & στο ΜΕΛΛΟΝ, ενώ ο Simple Past μας  

      μιλάει για πράξεις του παρελθόντος. 
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COMMENTS ON TENSES 

 

1. Η ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΝΑΜΕΣΑ ΣΤΟ USED TO/WOULD ΚΑΙ ΤΑ BE/GET 

USED TO, BE/GET ACCUSTOMED TO   

 

 

1) * Το used to το χρησιμοποιούμε μόνο σε χρόνο Simple Past και 

χρησιμοποιείται για να περιγράψει συνήθειες του παρελθόντος, συχνά 

αντικαθιστώντας τον ίδιο τον Simple Past.  

 

e.g. I went to school when I was young. 

       I used to go to school when I was young. 

 

   * Όταν δε, θέλουμε να μιλήσουμε για κάποια ρουτίνα του παρελθόντος   

χρησιμοποιούμε το would + infinitive. 

 

e.g. I would always pass in front of my favourite pet shop window before I went  

       to school. 

 

 

2) * Το be used to + -ing form το απαντούμε σε διάφορους χρόνους  

(κλίνοντας το ρήμα to be) και χρησιμοποιείται για να δηλώσει ότι είμαστε 

συνηθισμένοι σε κάτι. 

 

e.g. I am used to driving on the left and a have a problem whenever I go to  

       England. 

 

    * Το get used to + -ing form έχει παρεμφερή σημασία με το be used to + 

-ing form, μόνο επιπλέον εισάγει την έννοια της εξέλιξης. Μας δηλώνει δηλαδή 

ότι βρισκόμαστε στη διαδικασία να συνηθίσουμε κάτι. 

 

e.g. At first I found it hard but now I’m getting used to driving on the right when  

       I’m in England. 

 

 

3) Ό,τι ισχύει για τα be/get used to + -ing form, ισχύει και για τα be/get 

accustomed to +-ing form. Είναι εκφράσεις που χρησιμοποιούνται κατά 

τον ίδιο τρόπο με τις παραπάνω και έχω και την ίδια ερμηνεία. 

 

 

 

5. STATIVE VERBS 

 

Τα stative verbs είναι τα ρήματα εκείνα τα οποία δεν απαντώνται σε Continuous 

χρόνους. Αυτό σημαίνει, κατ’ ουσίαν, ότι τα ρήματα αυτά όταν κάποια στιγμή τα 

συναντήσουμε σε Continuous χρόνο, αλλάζει η σημασία τους. 

 

e.g. I see lots of people standing at the corner. (βλέπω) 

       I’m seeing my doctor tomorrow because a have a sore throat. (έχω ραντεβού) 
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SPELLING  RULES ON SUFFIXES: -s, -ing, -ed 

 

-ing suffix 

 

1) Όταν το ρήμα τελειώνει σε ΕΝΑ  –e ,τότε το –e αποβάλλεται και σε αυτό που 

μένει προσθέτουμε την κατάληξη –ing . 

 

e.g. make → mak-e + -ing → mak + -ing → making 

 

2) Όταν το ρήμα τελειώνει σε  –l ,τότε το –l διπλασιάζεται και στη συνέχεια 

προσθέτουμε την κατάληξη –ing . (British English only!) 

 

e.g. travel → trave-l + -ing → trave-l + l + -ing → travelling 

 

3) Όταν το ρήμα είναι μονοσύλλαβο τελειώνει σε σύμφωνο και πριν από το 

σύμφωνο υπάρχει ένα μόνο φωνήεν, τότε το τελικό σύμφωνο διπλασιάζεται και    

στη συνέχεια προσθέτουμε την κατάληξη –ing . 

 

e.g. stop → sto-p + -ing → sto-p + p + -ing → stopping 

 

4) Όταν το ρήμα είναι δισύλλαβο ή πολυσύλλαβο, τονίζεται στη λήγουσα, τελειώνει 

σε σύμφωνο και πριν από το σύμφωνο υπάρχει ένα μόνο φωνήεν, τότε το τελικό 

σύμφωνο διπλασιάζεται και στη συνέχεια προσθέτουμε την κατάληξη –ing . 

 

e.g. regret → regre-t + -ing → regre-t + t + -ing → regretting 

 

 

-ed suffix  

 

1) Όταν το ρήμα τελειώνει σε –e ,τότε απλά προσθέτουμε ένα –d στο τέλος. 

 

e.g. bake → bak-e + -d → baked  

 

2) Όταν το ρήμα τελειώνει σε  –l ,τότε το –l διπλασιάζεται και στη συνέχεια 

προσθέτουμε την κατάληξη –ed. (British English only!) 

 

e.g. travel → trave-l + -ed → trave-l + l + -ed → travelled 

 

3) Όταν το ρήμα είναι μονοσύλλαβο τελειώνει σε σύμφωνο και πριν από το 

σύμφωνο υπάρχει ένα μόνο φωνήεν, τότε το τελικό σύμφωνο διπλασιάζεται και    

στη συνέχεια προσθέτουμε την κατάληξη –ed. 

 

e.g. stop → sto-p + -ed → sto-p + p + -ed → stopped 

 



 6 

4) Όταν το ρήμα είναι δισύλλαβο ή πολυσύλλαβο, τονίζεται στη λήγουσα, τελειώνει 

σε σύμφωνο και πριν από το σύμφωνο υπάρχει ένα μόνο φωνήεν, τότε το τελικό 

σύμφωνο διπλασιάζεται και στη συνέχεια προσθέτουμε την κατάληξη –ed. 

 

e.g. regret → regre-t + -ed → regre-t + t + -ed → regretted 

 

5) Όταν το ρήμα τελειώνει σε –y  και πριν από το –y υπάρχει σύμφωνο, τότε το –y  

      αποβάλλεται και σε αυτό που μένει προσθέτουμε την κατάληξη –ied . 

 

      e.g. study → stud-y + -d → stud + -ied → studied 

 

6) Όταν το ρήμα τελειώνει σε –y  και πριν από το –y υπάρχει φωνήεν, τότε  

      προσθέτουμε απλά την κατάληξη –ed .  

 

      e.g. play → play + -ed → played 
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